
Referat at bestyrelsesmøde den 2. oktober 2023. 

 

 

Mødetid og sted: 

Mandag d. 2. oktober 2023. kl. 19.-21.30 hos Kamma Holm. 

 

Bestyrelsesmedlemmer til stede: 

Rasmus Lübech Christensen, Anders Trolle,  Steen Guldmann og Lene Nielsen. 

 

Suppleanter til stede:  

Kamma Holm og Louise W. Christensen. 

 

Dagsorden: 

 

1.Siden sidst v./ alle 

 

Til orientering og drøftelse:  

 

Steen har fået vinteraftalen i hus, vi fortsætter som vi plejer. 

Flisesagen bliver afgjort snarest, der er tilbud fra HedeDanmark og OT anlæg.  

 

Anders har gennemgået det årlige eftersyn af pumperne med Grundfos. 

Alt ok. 

 

Kloakservice ok. 

 

Tom har tjekket lamperne og udskiftet møtrikker/ pærer. 

Alle lamper lyser fint nu. 

Fremover skal lamperne tjekkes og rengøres årligt. 

 

Der er kommet henvendelse vedr. bøgehækken mod Vestergade som evt skal udskiftes. 

Evt. beplantning i hjørnet så vi undgår folk skråner ned over græsplænen. 

 

Anders efterlyser adgang til kælderrum, til opbevaring af diverse materiale. 

Anders har flere gange ønsket at være behjælpelig med at trimme langs parkeringspladserne og hvor der 

ellers er behov, men har ikke kunne komme til græstrimmeren. 

Der skal også være plads til skiltene der bliver brugt til festivalerne og andet materiale som bestyrelsen 

bruger til diverse opgaver. 

Rasmus prøver at finde en løsning med nøglebrik/ adgang til et kælderrum. 

 

 

 



2. Økonomi v. Tom 

 

Tom har ikke pt. modtaget nyt og opdateret materiale fra Jeanette. 

 

3. Henvendelse fra medlemmer angående container på Sølund. V./ Rasmus. 

 

Bestyrelsen vil gerne være behjælpelig at med rette henvendelse til Sølund, men der er ikke tid til dette før 

vi har afsluttet autocamper sagen. 

 

4. Autocampere v./ Rasmus. Hvor langt er sagen 

 

Autocamperne er til dato stadig ikke flyttet, og sagen ligger ved advokat. 

Sagen kører sin gang, og næste skridt er civilretten. 

 

Bestyrelsen er bundet af opgaven og er forpligtet til at udføre de beslutninger der bliver stemt om til 

generalforsamlingen. 

Bestyrelsen kan ikke afvige eller begynde at diskutere en godkendt afstemning. 

Bestyrelsen skal stå til ansvar, og derfor ser vi os nødsaget til fortsat at have en advokat på sagen. 

 

5. Den nye ordning for sortering af affald v./ Anders. 

 

Anders havde på forhånd fremsendt en præsentation til bestyrelsen som var læst inden mødet. 

De forskellige muligheder blev præsenteret og gennemgået. 

Økonomien blev diskuteret. 

Vi er nu nærmere en løsning som snarest vil blive præsenteret for grundejerforeningen. 

 

6. Næste møde: 

  

4. december 2023. kl. 19.00 hos Lene. 

 

  

 

 

  


